
 

 Referat fra bestyrelsesmødet d.11.marts 2025  

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Lars, Peter, Torben, Christian og Erik.  

Herudover deltog: Havnefogeden og Revisor  

Suppleanter: Martin og Morten  

 

 

Bestyrelsen.  

• Vi har haft besøg af bestyrelsen for Færgebyen, Andreas Hummelhoff som bygherre og Birgitte 

Povlsgaard Poulsen fra Køst. Vi var vært ved en kop kaffe. 

 

Havnefogeden  

• Der er gang i forårsrengøringen så der er klar til at bådene kommer i vandet. 

• Broer og terrasser bliver behandlet med det nye ”vidundermiddel” og det ser rigtig pænt ud. 

• Smeden har lover at der er vand klar på alle broer d.1april. 

 

.  

Økonomi  

• Balancen for 2024 blev fremlagt og godkendt. Regnskabet bliver endelig godkendt på næste 

bestyrelsesmøde. 

• Der blev orienteret om budgettet for 2025. Det bliver godkendt på næste bestyrelsesmøde.  

 

 

 

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.8.april 2025 kl.17.00.  

 

Ref. Erik Pedersen 


